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M Ø D E R E F E R A T  
 
 

 
Møde den: 12.12.2023  
Kl.: 16.00-18.00  
Sted: Mødelokale 2  
 
Emne: Bestyrelsesmøde  

 

HØJE-TAASTRUP GYMNASIUM 
 
 
  

Frøgaard Allé 2 

2630 Taastrup 

Tlf. 33 96 40 50 

Fax 43 52 33 51 

E-mail htg@htg.dk 

www.htg.dk 

 

 

 
 
 
 
 
 
  

Dato: 11.1.2024 

Sagsnr.:  

Arkiv:  

 

Sagsbeh.: ID/RC 

 

 

Deltagere: Bestyrelsesformand Lars Bentsen, næstformand Susanne Sørensen, Byrådsmedlem Melis Aydin, 
Lektor Trine Schiott, lektor Morten Sørensen, Marius Buch Holtze og Sigrid Prien Gregersen. 
 
Sekretariatsfunktion: Rektor Ida Diemar, vicerektor Inge Reich, økonomichef Hanne Linnet og sekretariatsleder 
René Christensen.  
 
Afbud: Skoleleder Casper Madsen og Viola Mathilde Arnskjold Kragh. 
 
 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat 10.10.2023  
2. Meddelelser fra bestyrelsesformand, Lars 
3. Meddelelser fra rektor, Ida  
4. Meddelelser fra elever, Viola 
5. Budget 2024 inkl. estimat 2023 
6. Status på udviklingsplanen 
7. Evt.  

 

Ad 1. Lars bød velkommen og fortalte at det er hans sidste bestyrelsesmøde, da han går på pension. Susanne 
bliver ny formand. Bestyrelsen godkendte og underskrev referatet fra sidste bestyrelsesmøde.   
 
Ad 2. Lars fortalte, at der har været opmærksomhed i pressen om forskellen mellem årskarakter og 
eksamenskarakter på en række gymnasier. Ida fortalte, at sådanne data er en del af vores 
kvalitetssikringssystem som evalueres årligt.  
Lars og Ida har deltaget i et bestyrelsesseminar arrangeret af STUK, blandt andet om hvordan bestyrelserne 
kan arbejde med kvalitetssikring. Lars gav ordet til Susanne, der sammen med Ida var til statusmøde i STUK d. 
d. 7.12.2023. 
 
Ad 3. Ida fortalte, at vi har haft besøg af STUK, vedrørende anvendelsen af SPS-midler til ASF-afdelingen. 

Tilsynsteamet var imponeret over det arbejde, der udføres på skolen. Vi ligeledes haft besøg af 

Socialdemokraten Nicolaj Kampmann fra Regionsrådet i Region Hovedstaden, han var også meget begejstret 
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for skolen. Vi har afholdt en succesfuld og velbesøgt konference den 29. november 2023. Ida deltog dagen 

efter i en paneldebat i Region Hovedstaden.  

 
Ad. 4. Intet.  
 
Ad. 5. Hanne rapporterede om budgettet for 2024 med et overskud på 70.000 kr. Søgemønsteret for de 

kommende år forventes at være stabilt. Det sociale taxameter forventes at forblive det samme indtil 2025. 

Solcelleanlægget blev fremhævet som en betydelig gevinst. Bestyrelsen godkendte budgettet og estimatet.  

Ad. 6. Ida opdaterede bestyrelsen om den udviklingsplan, der er indsendt til STUK. STUK vil besøge skolen i 

løbet af 2024.  

Ad. 7. Melis ønsker at invitere bestyrelsen på besøg i skole- og institutionsudvalget. Susanne foreslog, at 

kommunen inviterer med en klar dagsorden i givet fald.  

Til sidst holdt Susanne en afskedstale for Lars. Hvor hun takkede på bestyrelsens vegne for den mangeårige og 

dedikerede indsats for HTG. 

Næste bestyrelsesmøde er d. 13.3.2024. 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


